
Protokół Nr 42/2014 
z posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  30 października  2014 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.03. 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja o realizacji 

zadań w zakresie inwestycji na terenie gminy. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXV/219/2013 Rady Gminy 

Obryte z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok w gminie Obryte. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2014 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte . 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w 
tym o wynikach sprawdzianów i egzaminu. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 

11. Ocena wykorzystania środków budżetowych przez Ochotnicze Straże 
Pożarne. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres kadencji 2010-2014. 
13. Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Gminy oraz z działalności 

Rady Gminy za okres kadencji 2010-2014. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy(ostatnia planowana w tej kadencji) 
dokonał Pan Krzysztof  Oleksa  –  Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
P.Przew.RG – zanim przejdziemy do następnego punktu, proszę o zabranie głosu 
pana Jarosława Kopcia, który ma dla nas niespodziankę. 
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P.Kopeć-redaktor naczelny Tygodnika Pułtuskiego – w czasie wakacji nasza redakcja 
prowadziła plebiscyt, był dość rozpowszechniony w niektórych samorządach, 
„Plebiscyt na najpopularniejszego radnego” w każdej gminie i w powiecie. W sumie 
oddano ponad 5000 głosów. W gminie Obryte najwięcej głosów zdobył 
Wiceprzewodniczący Rady – Rafał Jackowski. Zgodnie z regulaminem chciałem 
wręczyć zwycięzcy statuetkę za dobre sprawowanie mandatu radnego. Drugie 
miejsce zajął Pan Wojciech Łach i trzecie miejsce Pan Sławomir Król. Dla nas to też 
jest satysfakcja, że nie my swoimi wypocinami będziemy oceniali ludzi, tylko ludzie 
mieli szansę oddać głos na tego, kogo lubią i kogo uważali za najlepszego radnego. 
Wręczam z wielką radością tą statuetkę. Mam nadzieję, że kolejna to będzie 
„Najlepszy Wójt w powiecie”, później ”Najlepszy Starosta” a potem już „Najlepszy 
Marszałek Województwa”. 
P.Jackowski – dziękuję za zaufanie i za oddane głosy. 
P.Przew.RG – dziękujemy Panu redaktorowi i gratulujemy koledze zwycięstwa. 
 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
 
Za przyjęciem porządku obrad   głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad   został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XLI posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z XLI posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  XLI  posiedzenia Sesji  głosowało 14 radnych (100% 
obecnych) . 
 
Protokół z XLI posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wisniewski – coś trzeba zrobić z tymi bobrami, bo doszły do drogi w Ciółkowie i ją 
podmywają. 
 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja o realizacji 
zadań w zakresie inwestycji na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Wójt – przedstawię sprawozdanie z działalności za okres od 29 sierpnia 2014 r.  do 
dnia dzisiejszego. 1 września rozpoczęliśmy nowy rok szkolny we wszystkich 
placówkach oświatowych, uczestniczyłem we wszystkich szkołach. Do szkół 
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podstawowych uczęszcza 281 uczniów, do gimnazjum 179 uczniów. Klasa zerowa -
62 dzieci i przedszkola - 50 dzieci. W miesiącu wrześniu razem z Kierownikiem Dygą 
odbyliśmy 20 zebrań w poszczególnych sołectwach w sprawie określenia zadań 
realizowanych z funduszu sołeckiego. W dniu 31 sierpnia zakończono budowę drogę 
Psary Nowiny, droga została odebrana a następnie 7 września zrobiliśmy uroczyste 
otwarcie tej drogi i remizy w Psarach, gdzie odbyła się uroczysta msza św. i piknik 
rodzinny. 14 września odbyły się uroczystości upamiętniające poległych w czasie II 
wojny światowej, była msza polowa na cmentarzu oraz piknik militarny. 
Uroczystość była dofinansowana ze środków unijnych. W dniu 1 października 
odebrany został chodnik w Zambskach Kościelnych, około 600 m chodnika wraz ze 
wjazdami do gospodarstw. W tym okresie odbył się odbiór azbestu z terenu gminy (I 
etap). Czekamy na drugi etap. Wykonano oświetlenie uliczne w Ciółkowie oraz w 
Zambskach Kościelnych. W dniu 19 września na wniosek pana Ciechana – 
Przewodniczący Komisji Oświaty , Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady 
oraz przedstawiciele gminy byli na wizji lokalnej terenów nadnarwiańskich. W 
terminie zakończono i odebrano świetlicę wiejską w Gródku Rządowym, gdzie 
również była uroczysta msza i piknik rodzinny. W chwili obecnej trwa remont 
świetlicy w Ciółkowie Rządowym, ma być zakończony do 30 listopada b.r. W dniu 
13 października uczestniczyłem we wszystkich placówkach oświatowych w Dniu 
Edukacji Narodowej. Wykonaliśmy ok. 50 m chodnika do Ośrodka Zdrowia w 
Obrytem. Odrestaurowane zostały rowy w Cyganach i w Bartodziejach. Złożyliśmy 
wniosek o dofinansowanie do Wojewody na drogę Tocznabiel, do końca 
października powinien być rozpatrzony. Jak co roku odbył się jubileusz 50-lecia 
pożycia małżeńskiego, na terenie naszej gminy było 7 par małżeńskich z takim 
pożyciem. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXV/219/2013 Rady Gminy 
Obryte z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2014 rok w gminie Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Skarbnik – zmiany wynikają ze zmniejszenia dochodów z opłat za korzystanie z 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych o kwotę 1.867,29 zł. W związku z 
powyższym zmniejszono plan dochodów oraz plan wydatków w harmonogramie. 
Dokonano również przeniesienia kwot pomiędzy poszczególnymi punktami 
harmonogramu Gminnego Programu Profilaktyki . Dokonano zwiększenia środków 
na wydawanie opinii przez biegłych sądowych w przedmiocie uzależnienia od 
alkoholu, na organizację alternatywnych form spędzania czasu wolnego dla dzieci i 
młodzieży oraz na materiały biurowe i wyposażenie. To główne zmiany tego 
programu. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest  za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
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Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych(100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XLII/258/2014 zmieniająca uchwałę Nr XXXV/219/2013 Rady Gminy 
Obryte z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2014 rok w gminie Obryte została podjęta. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2014 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane szczegółowo na 
komisjach Rady Gminy .Przedstawię tylko te najważniejsze zmiany .Po stronie 
dochodów i wydatków budżetu gminy wprowadzono dotację z WFOŚiGW na 
dofinansowanie zadania pod nazwą ”Unieszkodliwianie azbestu z terenu gminy 
Obryte  - etap IV” w kwocie 20.690 zł, ponadto zabezpieczono wkład własny na 
wypłatę stypendium szkolnego w ramach pomocy materialnej dla uczniów w 
wysokości 8.000 zł., zmniejszono plan dochodów i wydatków Gminnego Programu 
Profilaktyki o kwotę 1867,29 zł . W zakresie wydatków bieżących dokonano 
zwiększenia środków na infrastrukturę wodociągową i sanitacyjną wsi  o kwotę 
25.000 zł oraz na bieżące utrzymanie dróg – 15.000 zł. Na zadania związane z 
gospodarką gruntami zwiększono wydatki o kwotę 8.000 zł, zwiększono również 
plan wydatków na zwrot kosztów pobytu dzieci w przedszkolach niepublicznych  o 
kwotę 10.000 zł. 
Dokonano zmniejszenia wydatków bieżących  w gospodarce ściekowej o kwotę 5.000 
zł oraz na konserwację oświetlenia ulicznego kwotę 14.000 zł. Ponadto dokonano 
zmian w planie wydatków jednostek organizacyjnych gminy na wniosek 
Kierowników Ośrodka Pomocy Społecznej i ZPO w Obrytem, które nie mają 
wpływu na wynik budżetu. Zmniejszono wkład własny na realizację zadań w 
zakresie wychowania przedszkolnego w rozdziale 80103 – Oddziały przedszkolne w 
szkołach podstawowych – 58.000 zł i rozdział 80104 – Przedszkola 38.000 zł. Środki te 
zostały przeniesione na realizację innych zadań statutowych gminy. W zakresie 
wydatków majątkowych w związku z zakończeniem realizacji poszczególnych 
inwestycji zmniejszono plan wydatków na : przebudowę drogi gminnej dojazdowej 
do miejscowości Psary Nowiny – 2.500 zł, zakup i montaż przystanków w 
miejscowościach Kalinowo, Gostkowo i Sokołowo Włościańskie po 600 zł. 
Dokonano też zmian w planie wydatków na zadanie „Remont budynku świetlicy 
wiejskiej w Ciołkowie Rządowym”w związku ze złożeniem wniosku o 
dofinansowanie zadania ze środków PROW, zabezpieczono plan wydatków w 
kwocie 54.060,00 zł. Tyle wynosi dofinansowanie do tego zadania. 
P.Przew.RG- projekt uchwały był omawiany na komisjach ,proszę o stanowiska 
komisji w sprawie  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest  za omawianą  uchwałą. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
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P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
P.Przew.RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik – zapomniałam dodać, że zwiększyły się dochody i wydatki o kwotę 
dotacji na zwrot podatku akcyzowego , dotacja została wprowadzona zarządzeniem 
Wójta Gminy. Zmieniła się więc kwota dochodów i wydatków ogółem . 
Następnie odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 

Uchwała Nr XLII/259/2014  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2014 r. została podjęta. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Skarbnik – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczą roku 2014 i są 
konsekwencją zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej, także jest ona 
odzwierciedleniem zmian ,które przedstawiałam przy zmianie uchwały budżetowej. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty  jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Kisiel – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Falba – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

Uchwała Nr XLII/260/2014  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, 
w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminu. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Sekretarz przedstawił w/w informację, która stanowi załącznik do protokołu. 
P.Sekretarz – oświata jest szczególnym elementem w naszej gminie. W dniach 5-
13.06.2014 roku Mazowiecki Urząd Wojewódzki w Warszawie Wydział Kontroli 
przeprowadził kontrolę dotyczącą wydatków na stypendia .Mam tu wystąpienie 
pokontrolne podpisane przez Dyrektora Wydziału Kontroli , w 2013 roku 
wykorzystanie dotacji otrzymanej na realizację stypendiów szkolnych zostało 
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ocenione pozytywnie. Pan Wójt otrzymał też pismo 22 września tego roku z 
powiadomieniem do wiadomości Przewodniczącego Rady Gminy i 
Przewodniczącego Komisji Oświaty podpisane przez Panią Beatę Cieślak-Piątek z 
zakresu przygotowania placówki oświatowej w Obrytem do przyjęcia 6-latków. W 
związku z tym została przeprowadzona w tej placówce kontrola przez 
Mazowieckiego Kuratora Oświaty i niezgodności nie stwierdzono. Pani Dyrektor 
ZPO prawidłowo sprawuje nadzór nad placówkami w zakresie przyjęcia 6-latków. 
Dziękujemy nauczycielom za pracę, całej obsłudze administracyjnej oraz woźnym i 
innym pracownikom niepedagogicznym za ich pracę i zaangażowanie w 
prawidłowe funkcjonowanie placówek oświatowych. 
P.Przew.RG – dziękuję  za te ciepłe słowa . 
 
Ad.10. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 
 
P.Przew.RG - wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe  za 2013 rok kompletne 
i w ustawowym terminie. W ustawowym terminie zostały również złożone 
oświadczenia majątkowe składane przez radnych na dwa miesiące przed upływem 
kadencji . 
Wszystkie oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w celu weryfikacji 
danych zawartych w oświadczeniach.  
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku  przekazał informację o wynikach analizy 
oświadczeń majątkowych. Ponadto Wojewoda Mazowiecki przysłał pismo z dnia 10 
października 2014 roku o wynikach analizy  oświadczeń majątkowych  Wójta Gminy 
i Przewodniczącego Rady Gminy 
Następnie Przew.RG odczytał Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pułtusku z 
dnia 23 października 2014 roku , które stanowi załącznik do protokołu oraz Pismo 
Wojewody Mazowieckiego, które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Przew.RG – w związku z tymi nieprawidłowościami stwierdzonymi przez Urząd 
Skarbowy w Pułtusku zwróciłem się z prośbą o przeprowadzenie szkolenia w tym 
zakresie. Oświadczenia niektórzy składają  już kilka razy , wpisujemy to samo, ale 
kto inny je sprawdza i zawsze są jakieś uwagi i nieprawidłowości. 
Następnie P.Przew.RG udzielił głosu Panu Wójtowi.  
P.Wójt - wszyscy kierownicy jednostek organizacyjnych oraz inne osoby 
zobowiązane do złożenia oświadczeń majątkowych  złożyli oświadczenia majątkowe  
za 2013 rok kompletne i w ustawowym terminie.  
Wszystkie  oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w celu 
weryfikacji danych zawartych w oświadczeniach.  
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku  przekazał informację o wynikach analizy 
oświadczeń majątkowych, którą odczytał Pan Przewodniczący Rady Gminy.  
 
Ad.11. Ocena wykorzystania środków budżetowych przez Ochotnicze Straże 
Pożarne. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – na straże w 2014 roku zostało przeznaczone 81.500 zł, wykorzystano środki  
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w kwocie 56.300 zł. Ważniejsze zadania, które zostały wykonane w jednostkach OSP 
na terenie gminy Obryte: 
- zakupiliśmy sprzęt hydrauliczny za kwotę 29.500 zł, z tego 20.000 zł dostaliśmy 
środki z zewnątrz , środki własne – 9.500 zł; 
- we wszystkich samochodach wymieniliśmy oleje, które nie były wymieniane przez 
3-4 lata za około 6.000 zł; 
- wymiana elektryki w garażach w Obrytem – 3.000 zł; 
-  zakup płyt paździerzowych, rękawic i naprawa układu wydechowego w 
Magirusie ; 
- wymiana wężów tłocznych w Zambskach , 
- wymiana akumulatorów w samochodzie Scania, 
- zakupiliśmy 6 sztuk mundurów, razem zakupiliśmy już 60 mundurów; 
Nasi druhowie przy pomocy pracowników z gminy pozyskali 5.000 zł od sponsorów 
na remont samochodu strażackiego w Obrytem. 
 
Ad.12. Sprawozdanie z działalności Wójta za okres kadencji 2010-2014. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – kadencja minęła bardzo szybko. Pożegnaliśmy Przewodniczącego Rady 
Gminy śp. Tadeusza Czyża, z nim rozpoczynałem początki sprawowania władzy w 
tej gminie. Jak przejąłem ten urząd, to najważniejszą uchwałą w działalności 
samorządowej gminy jest uchwała budżetowa. Z tym musiałem szczegółowo się 
zapoznać. Sytuacja finansowa była dość trudna, bo były kredyty (ok. 5.200.000 zł), 
zmieniła się ustawa o finansach publicznych, wprowadzono wieloletnią prognozę 
finansową, gdzie z urzędu chcieli obniżyć zadłużenie gmin, ponieważ wydatki 
bieżące musiały się równać dochodom bieżącym. Możliwości nie mieliśmy żadnych 
ani na zaciągnięcie kredytu ani na realizację zadań inwestycyjnych. Musieliśmy 
podjąć szybkie i doraźne kroki, które by pozwalały zaoszczędzać środki finansowe  
w pewnych działach a tu największe wydatki były na oświatę (51,3%). Połowę 
wydatków stanowiła oświata. Na początku kadencji mieliśmy zagrożenie 
powodziami, podtopienia w miejscowości Rowy, Sokołowo , Zimna Woda, Psary , 
gdzie musieliśmy skupić się na pomocy mieszkańcom. Tu dały znak o sobie 
kilkunastoletnie zaniedbania w gospodarce wodnej (niedrożne rowy i przepusty). 
Jednak działaliśmy na miarę naszych możliwości.  
Wcześniej jeszcze były przeprowadzone 3 kontrole z zewnątrz : Państwowa 
Inspekcja Pracy, Mazowiecki Urząd Wojewódzki oraz Regionalna Izba 
Obrachunkowa, które wykazały uchybienia i nieprawidłowości. Z dniem 1 kwietnia 
zamknęliśmy działalność GZEASiP, w którym pracowało 9 czy więcej osób. To był 
twór sztuczny, niepotrzebny . Teraz jest jedna osoba i 1,5 etatu księgowej i też 
wszystko funkcjonuje. Pomimo tego staraliśmy się trochę tych inwestycji realizować. 
Może nie były wielkie , ale skupiliśmy się na wymianie i montażu przepustów, 
odrestaurowaniu rowów, bo rzeczywiście to było bardzo pilne i potrzebne. Część 
gospodarstw było zalanych , trzeba było pomóc. W całej kadencji to jest około 70 
przepustów założone, około 20 km odrestaurowanych rowów. Do zadań 
realizowanych w 2011 roku należą:  
- budowa sieci wodociągowej Gostkowo-Rozdziały, 
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- modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych we wsi Rozdziały, Rowy , 
Sokołowo Włościańskie, 
- utwardzenie nawierzchni przy budynku świetlicy wiejskiej w Psarach, 
- remont oświetlenia ulicznego we wsi Płusy, 
- plac zabaw przy szkole podstawowej w Gródku Rządowym, 
- unieszkodliwianie azbestu z terenu gminy Obryte, 
- remont Sali obrad i USC ze środków wojewody,  
- realizacja funduszu sołeckiego, 
- utrzymanie dróg gminnych. 
Rok 2012 - był dość trudnym rokiem, ponieważ przystąpiliśmy do reformy 
oświatowej. Odbyłem spotkania z mieszkańcami , 3 szkoły przekształcone zostały w 
filie szkoły w Obrytem. To było bardzo dobre posunięcie, ponieważ szkoły nadal są 
6-klasowe a zlikwidowaliśmy etaty dyrektorów w tych placówkach. Wszystko 
funkcjonuje dobrze. Część rodziców utrudniała nam to przekształcenie, reforma 
weszła we wrześniu 2012 roku i funkcjonuje do dziś. Z tego tytułu mamy ogromne 
oszczędności, gdzie mogliśmy spłacić część kredytów i odsetek i realizować jakieś 
zadania. Do subwencji oświatowej musieliśmy dokładać ponad 1,8 mln -2 mln zł ze 
środków własnych. Kredyty,  które były brane w 2009 i 2010 roku, były brane nie na 
inwestycje tylko na wydatki bieżące. W chwili obecnej oszczędzamy z wydatków 
bieżących i dlatego możemy pewne zadania realizować. Uczniów w szkołach nie 
przybywa , ale w mniejszym stopniu ubywa. Największy ciężar reformy przejęły 
dyrektorki szkół. Zlikwidowaliśmy 3 dyrektorów a ich zadania przejął dyrektor z 
zastępcą, to tej pracy dyrektorzy mieli bardzo dużo. Do tego dochodzą jeszcze 
kontrole, ale wszystkie wykazały, że jest bardzo dobrze . Reforma jest najmniej 
uciążliwa dla dzieci, bo pozostały w swoich szkołach. Teraz wydatki na oświatę 
wynoszą ok. 43%. Dlatego mamy jakieś środki na inwestycje. Żeby wystąpić gdzieś  
o środki na inwestycje, trzeba mieć 50% środków własnych. 
W 2012 roku zrealizowaliśmy następujące zadania i remonty : 
- wymiana pokrycia dachowego na budynku WDK w Obrytem, 
- opracowanie dokumentacji projektowej Sali gimnastycznej przy ZPO w Obrytem, 
- modernizacja nieszczelnych studni kanalizacji sanitarnej w miejscowości Obryte, 
- remont Gminnego Domu Kultury we wsi Sadykierz, 
- zakup 24 pojemników do selektywnej zbiórki odpadów, 
- unieszkodliwianie azbestu na terenie gminy, 
- udrażnianie rowów, przepustów, przygotowywanie projektów na inne zadania. 
 
W Roku 2013 wykonaliśmy : 
- budowa sieci kanalizacyjnej wraz z przepompowniami ścieków we wsiach 
Sadykierz, Gródek Rządowy i Płusy, koszt zadania to 1.159.854, z czego 635.619 zł 
otrzymaliśmy dofinansowanie, ok. 203 tys.  zł był zwrot podatku Vat, własnych 
środków dołożyliśmy ok. 200 tys. zł, więc zadanie było wykonane tanim kosztem. 
- rozpoczęliśmy budowę Sali gimnastycznej przy ZPO w Obrytem, koszt zadania – 
3.333.939,50 zł. Dostaliśmy dofinansowania 1,5 mln zł, zadanie trwa do dziś, 
- remont świetlicy wiejskiej w Psarach, 
- montaż 3 przystanków Sokołowo-Cygany, 
- oświetlenie uliczne we wsi Obryte w stronę Bartodziej, 
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- wymiana okien w budynku Urzędu Gminy. 
W roku 2014 wykonaliśmy: 
- przebudowa drogi gminnej dojazdowej do miejscowości Psary Nowiny, droga 
odebrana , wykonana jest bardzo dobrze, 
- remont świetlicy wiejskiej w Gródku Rządowym – koszt ok. 100 tys. zł, 
- rozpoczęty remont świetlicy wiejskiej w Ciołkowie – zakończenie na  koniec 
listopada jest planowane, 
- chodnik w Zambskach Kościelnych , 
- zakup i montaż przystanków Gostkowo, Kalinowo, Sokołowo Włościańskie, 
- plac zabaw w Obrytem, 
- remont oświetlenia w Zambskach Kościelnych i w Ciółkowie Małym, 
- kontynuacja budowy Sali gimnastycznej przy ZPO w Obrytem, 
- zakupiono sprzęt ratowniczy dla OSP w Obrytem, 
- wykonanie parkingu przed budynkiem Urzędu, 
- budowa promu w Rowach,  
- chodnik przed Ośrodkiem Zdrowia zgodnie z zaleceniem Sanepidu. 
 
Jeżeli chodzi o uroczystości odbywające się na terenie gminy w tych latach :  
- w maju Święto Strażaka, 
- Święto Rodziny, 
-Wianki w Zambskach Kościelnych, 
- uroczystości przy pomniku poległych powstańców w Sokołowie Włościańskim, 
- uroczystości upamiętniające poległych żołnierzy w Zambskach Kościelnych 
(poszerzaliśmy zakres tych uroczystości), 
- Święto z okazji Dnia Niepodległości, 
- coroczne uroczystości dożynkowe w poszczególnych miejscowościach. 
Uroczystości te organizowaliśmy dla mieszkańców gminy a szczególnie dla 
młodzieży i dzieci, żeby wiedzieli i pamiętali również o takich sprawach. 
W szkole w Psarach wykonaliśmy sanitariaty (jako jedyna szkoła miała sanitariaty na 
zewnątrz budynku). 
Na remonty dróg wydaliśmy dużo środków, przywieźliśmy bardzo dużo żwiru, 
piasku i ziemi na drogi gminne. 
Wspieraliśmy też Ochotnicze Straże Pożarne, zakupiliśmy kilkanaście zestawów 
gaśniczych, żeby każda wieś była w taki zestaw zaopatrzona. Zakupiliśmy mundury 
strażackie, ubrania bojowe , koszule, 3 pompy.  
Cały czas prowadziliśmy bezpłatną obsługę prawna dla mieszkańców gminy. 
W ramach Banku Żywności otrzymaliśmy  ok.  37 tys. kg żywności. Przed świętami 
Bożego Narodzenia prowadzona była zbiórka żywności dla najuboższych 
mieszkańców gminy. Działa na terenie gminy Klub Seniora. Działa Ośrodek Pomocy 
Społecznej, Gminna Biblioteka Publiczna, gdzie była wymiana Pani dyrektor, która 
bardzo dobrze prowadzi Bibliotekę, prowadzi zajęcia różnego rodzaju. 
Kredytu spłaciliśmy 1,5 mln zł, zadłużenie zmniejszyło się o 300.000 zł. Kredytu ta 
Rada nie zaciągnęła. 
Była wizja lokalna gminy, gdzie niektóre budynki odstraszały, były zarośnięte a teraz 
wszystkie są odnowione. Na kilku sesjach przejawiał się temat reformy śmieciowej, 
mamy najtańsze śmieci w naszym rejonie. 
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Oprócz zadań inwestycyjnych zajmowaliśmy się też administracją, zadaniami 
bieżącymi , szkoleniami. 
W ciągu tych 4 lat wykonaliśmy dość dużo. Nie ma takiej miejscowości, w której nie 
było nic robione. W jednych miejscowościach jest mniej, w innych więcej. Na pewno 
w następnej kadencji nikt nie będzie budował szkół i ich likwidował , bo nie ma 
takiej potrzeby. Nie mieliśmy żadnego obiektu sportowego pełnowymiarowego a już 
wkrótce taki będzie.  
Pragnę podziękować Panu Przewodniczącemu i kolegom radnym za owocną i 
merytoryczną współpracę , były trudne tematy, ale jakoś wspólnie te trudne sprawy 
rozwiązywaliśmy, nie baliśmy się podejmować trudnych spraw i coś mogliśmy dla 
tej gminy zrobić.  
Dziękuję sołtysom za bardzo dobrą współpracę, za zrozumienie z waszej strony. 
Dziękuję kierownikom jednostek organizacyjnych, dyrektorom placówek 
oświatowych, których reforma oświatowa najbardziej dosięgła, cały ciężar przejęły 
tej pracy w poszczególnych szkołach. Dzisiaj są nieobecne, ponieważ trwa kontrola 
w szkole. 
Wszystkim księżom działającym na terenie naszej gminy za współpracę dziękuję, 
uroczystości były przy ich współpracy. Dziękuję też siostrom zakonnym za 
współpracę. 
Wiadomo, że na co dzień wszystkie prace związane z działalnością gminy  wykonują 
pracownicy urzędu gminy a zadań przybywa. Każdy dział ma inną robotę. 
Największy ciężar działalności ponosi księgowość na czele z Panią Skarbnik – im 
również dziękuję. Dziękuję Panu Sekretarzowi , który tu mnie uspokaja, ucisza. Ta 
współpraca jest bardzo dobra. Za całość administracji odpowiada Sekretarz. Dziękuję 
radcy prawnemu za współpracę, druhom i druhnom OSP za ich służbę,  wszystkim 
mieszkańcom składam podziękowanie za zgłaszanie cennych uwag . Dziękuję 
wszystkim, z którymi współpracowaliśmy w tej kadencji. Przed nami wybory 
samorządowe. Nie ukrywam, że nie poddaję się, będę walczył o następną kadencję. 
 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono.  
 
Godz. 14.20 – przewodniczący RG ogłosił 10-minutową przerwę. 
Godz.14.30 – wznowił obrady Sesji Rady Gminy. 
 
Ad.13 Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Gminy oraz z 
działalności Rady Gminy za okres kadencji 2010-2014. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Mroczkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty , Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Spraw Socjalnych – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za 
okres kadencji, które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Mroczkowski – dziękuję za współpracę, konstruktywne wypowiedzi, bardzo 
dobrze się współpracowało . Czasami dużo lepiej niż na posiedzeniach Sesji. 
P.Kisiel – Przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa – przedstawił sprawozdanie z 
działalności Komisji ds. Rolnictwa za okres kadencji , które stanowi załącznik do 
protokołu. 
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P.Kisiel – dziękuję członkom komisji za współpracę. 
P.Borczyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie z 
działalności Komisji Rewizyjnej za okres kadencji , które stanowi załącznik do 
protokołu. 
P.Borczyński – za współpracę swoim członkom komisji dziękowałem na posiedzeniu 
komisji a dzisiaj dziękuję za uwagę. 
P.Falba – Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Planowania 
Przestrzennego – przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji  za okres 
kadencji, które stanowi załącznik do protokołu.  
Uwag do sprawozdań z działalności Komisji nie zgłoszono. 
P.Przew.RG przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Gminy za okres kadencji, 
które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Przew.RG – w imieniu wszystkich radnych dziękuję Panu Wójtowi za współpracę i 
życzę wygrania wyborów. 
P.Wójt – dziękuję wszystkim za tą owocną współpracę. Jeżeli wspólnie dążymy do 
czegoś, to można coś osiągnąć. 
 
Ad.14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – odnośnie zapytania P.Wiśniewskiego – bobry to ładne i miłe zwierzęta, ale 
są dużymi szkodnikami. Zwierzęta te są pod ochroną, nie można wiele zrobić. 
Wojewoda może wydać zezwolenie na odstrzał, ale nasza gmina z takiej formy nie 
korzystała. Próbujemy przeszkadzać tym bobrom w budowie tam, ale to na krótko, 
bo budują następne tamy. Coś pomożemy, ale doraźnie. Na stałe tego problemu nie 
rozwiążemy. Problem występuje w całej gminie. 
 
Ad.15. Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Mroczkowski – korzystając  z obecności na sesji Pana redaktora chciałbym go 
prosić, dać zajęcie. Gnębi mnie taka sprawa . Jak to jest możliwe, że od ponad roku                 
(1 rok i 3 miesiące) nie funkcjonuje Rada Społeczna Szpitala. Jest to specyficzny 
okres, szpital chyli się ku upadkowi, likwidują oddziały, była wymiana dyrektora, 
była telewizja, były zwolnienia a nie było posiedzenia Rady Społecznej. To jest organ 
statutowy. Nie chcę wierzyć w to, że gmina Obryte została wyeliminowana i dlatego 
przedstawiciel jest nie proszony , ale to by oznaczało w moim mniemaniu tak, 
jakbyśmy np. sobie wyeliminowali niezbyt potrzebnego nam radnego na sesji. Może 
mógłbym w inny sposób to załatwić, ale proszę pana redaktora o zajęcie się tą 
sprawą. 
Jest to ostatnia sesja tej kadencji , chciałbym podziękować Panu Wójtowi i większości 
rady , pracownikom gminy za wszystkie inwestycje, które zostały wykonane w 
Obrytem. Są to: sala sportowa ( którą można uznać, że jest) , wymiana złych 
studzienek kanalizacyjnych , oczyszczenie i kopanie rowów , oświetlenie na 
Pępkowie, „gabaleniec”- droga gruntowa dojazdowa do pól (cieszę się, że mogłem 
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rolnikom pomóc) oraz plac zabaw , z którego cieszę się ogromnie, że powstał. Kiedy 
Wójt poprosił mnie o opinię na temat tego budynku i działki po byłym Komisariacie 
Policji , poprosiłem o klucze i wszedłem do wewnątrz. Nie radziłbym nikomu tam 
wchodzić, tam nie było nic, wszystko zniszczone. Powiedziałem więc do Wójta, żeby 
robić coś z tym jak najszybciej. Rozmawiałem z ludźmi, którzy mieli tą przyjemność 
a właściwie nieprzyjemność bycia tam aresztantami. Co z nimi robiono, tam było 
takie tłuczenie, że krew bryzgała po ścianach. Robił to nie okupant, bo to byłoby 
jakieś wytłumaczenie, ale to robili nasi , to robiła „milicja” nosząca w nazwie 
„obywatelska” przy pomocy „ormowców”. Dlatego chciałem , żeby jak najszybciej 
było to zrujnowane. Teraz jestem częstym gościem z wnuczką i kiedy widzę jej 
uśmiech i widzę uśmiech tych  dzieci, to jestem szczęśliwy. Jestem szczęśliwy, że z 
tego miejsca katorgi , łez i bólu potrafiliśmy zamienić w miejsce radości i uśmiechu. 
Mamy pomysł na zagospodarowanie tej części od ulicy . Pomyśleliśmy o 
najmłodszych, pomyślimy i o starszych. Rozmawiałem z Panem Wójtem w tej 
sprawie, ale to zależy od 16 listopada. 
Chciałbym się jeszcze odnieść do kampanii przedwyborczej. To, że przeciwnicy 
polityczni nie przepadają za sobą, to jest zrozumiałe. Każdy ma swoje upodobania 
polityczne. To co się wyrabia w naszej gminie, to przekracza wszelkie granice. Nie 
będę się odnosił do ulotek, bo to są niewiarygodne rzeczy. Odniosę się do artykułu 
wydanego w gazecie kandydatki na Wójta tej Gminy. Gdyby ona rzucała błoto na 
wójta, to jest ich sprawa. Ja starałem się z kolegami w tej gminie pracować uczciwie , 
żeby tą gminę wyprowadzić i idziemy w dobrym kierunku , zrobiliśmy wiele, ale 
ona mówiąc te słowa razi mnie. Ja się czuję urażony. Nie będę tego czytał, ale 
powiem jakie są myśli z tego. Co ona mówi: „gmina w tej kadencji uwstecznia się, 
następuje niegospodarność , marnotrawienie, brak pozyskiwania środków unijnych 
z zewnątrz, pozbywanie się na ogromną skalę majątku gminy, zaniedbania 
szczególnie w stosunku do Ochotniczych Straży Pożarnych, niewykonywanie 
kanalizacji , chodników, oświetlenia ulicznego” . Zwrócę szczególną uwagę na 
pierwsze zdanie „ bo nie chcę żyć w takiej gminie” . Teraz się do tego odniosę. Jeśli 
by to powiedział „menel” stojący pod kioskiem , bo brakuje mu 2 zł na piwo 
obrażony na cały świat i na gminę –ja bym mu to wybaczył. Jeśli to mówi osoba, że 
nie chce mieszkać w takiej gminie – to coś jest nie tak. Jakaż w niej przemawia złość . 
To jest coś niesamowitego. Jeśli ona nie chce żyć w takiej gminie, to powiem państwu 
3 przykłady, do czego ona chce zmierzać. Jeśli nie chce żyć w takiej gminie, to 
oznacza, że chce żyć w gminie, która była poprzednio. Porównajmy jak wyglądają 
dożynki w tej gminie, jak wyglądały w tamtej kadencji i jak wyglądają teraz. To jest 
delikatnie mówiąc różnica klasy. Jak wyglądają święta narodowe, jak są w Sokołowie 
czy w Zambskach. W Zambskach było dużo z państwa. Bądźcie obiektywistami, 
powiedzcie jak to święto wyglądało. To jest majstersztyk, to trzeba mieć trochę 
„kiepeły”, żeby to wszystko zegrać, zgrać i takie coś zrobić. Odniosę się szczegółowo 
do Święta Strażaka- to co powiem, biorę za to całkowitą odpowiedzialność- jak 
wyglądało ostatnie Święto Strażaka w poprzedniej kadencji. Kilkunastu strażaków 
zaproszonych przez Wójta poszło za GOK w Obrytem, byłem dociekliwy, po kilku 
godzinach przejeżdżałem i widziałem kilku strażaków z wypuszczonymi koszulami. 
Jak to się odbywa teraz – na ostatnim obiedzie i tak jest zawsze było 200 ludzi, 
wydano 200 sytych obiadów z kielichem, grała orkiestra strażacka. Nie było 
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wyróżnień. Wszyscy strażacy byli potrzebni ,wszyscy radni i wszyscy sołtysi. 
Chcemy wrócić do tamtej gminy, nie. Przekażcie, ci co współpracują, że my nie 
chcemy do takiej.  
Przykład dotyczący nas wszystkich – kiedy którykolwiek z radnych opozycyjnych 
wstał, zabrał głos, niekoniecznie przychylny tamtej władzy( ja nim byłem ), to zaraz 
był pouczany, wyśmiewany, obrażany przez wszechwiedzącego Sekretarza przy 
ogromnej aprobacie Przewodniczącego Rady. Czy teraz któryś z panów 
opozycyjnych został urażony , dotknięty przez Sekretarza obecnego. Nie , bo 
podejrzewam, że ten pan nie byłby sekretarzem. Sesje należą do radnych, oni nie 
wszyscy ukończyli prawo. Mają prawo się mylić. Taka jest konstrukcja demokracji. 
Nikt nie może śmieć obrazić tak jak dotknięto mnie, nie będę mówił czym. Ten 
człowiek mnie tak dotknął, to jest niemożliwością a przewodniczący, który jest też 
moim przewodniczącym , nie zareagował na to nic. Tak być nie może. To w takiej 
gminie chcemy żyć. Nie , ja chcę żyć w takiej jak mamy teraz, bo jest postęp. W 
tamtej kadencji ja wystąpiłem przynajmniej z 3 wnioskami a i koledzy składali, żeby 
rozpoczynać sesje i komisje w godzinach popołudniowych .Pracujemy, rolnikom też 
nie na rękę to nie,  posiedzenia odbywały się o godz. 9.00, godz.10.00 w myśl zasady, 
jak chciałeś być radnym musisz chodzić tak jak my chcemy. Poświęcono swoich 11 
radnych, którym też nie pasowało, ale trzeba było dokuczyć. Ja mam wrócić do 
tamtej gminy. Starałem się żyć przez 60 lat zgodnie z dekalogiem i zgodnie z 
prawem. Zobaczył błąd w oświadczeniu i chciał nas wyeliminować. Do takiej gmina 
ta Pani chce zmierzać z niektórymi z Was. 
P.Postek – w dniu 5 listopada 2014 r. tj środa o godz. 10.00 na Sali obrad odbędzie się 
szkolenie organizowane przez ARiMR z siedzibą w Golądkowie. Od 2015 roku w 
dopłatach obszarowych zachodzą duże zmiany . Takie szkolenia były organizowane 
przeze mnie w poszczególnych miejscowościach na terenie gminy , frekwencja była 
mała. Nie było jeszcze szkoleń w Ulaskach, Bartodziejach i Ciółkowie, więc 
mieszkańców tych wsi i innych zapraszam na to szkolenie. Główne tematy szkolenia: 
– premia dla małych gospodarstw, 
- dofinansowanie dla młodych rolników, 
- płatności obszarowe na 2015 rok, nowe wymogi i wysokość stawek. 
P.Chmiel – jeszcze raz chciałbym się zwrócić o naprawę chodnika w Zambskach 
między skrzyżowaniem a kościołem. Nadal płytki są nie poprawione, chodnik jest w 
powietrzu. 
P.Wójt – na posiedzeniach komisji informowałem o piśmie z Wydziału Geodezji i 
Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Pułtusku o 
dofinansowanie w kwocie 45.000 zł zadania pn.  Modernizacja ewidencji gruntów i 
budynków obrębu Gostkowo gmina Obryte. Musimy przyjąć jakiś kierunek, czy 
wchodzimy w to czy nie. Muszę dać odpowiedź. 
Pismo stanowi załącznik do protokołu.  
P.Przew.RG – może nowa rada niech zdecyduje, co będzie się działo a nie teraz na 
koniec kadencji decydować. Trzeba tą sprawę przemyśleć. 
Na sesję przybyli panowie reprezentujący Radę Letniska Zambski Kościelne. Proszę 
o zabranie głosu. 
P.Ciechan – w Senacie jest taki urząd , który ma za zadanie w zakresie ochrony 
środowiska razem z Radą Europejską, żeby wzrosło przedstawicielstwo zielonych 
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(tych co bronią przyrody). Oni zapowiadają kontrole, jak gminy traktują środowisko 
przyrodnicze. Najpierw te kontrole miały być robione wyrywkowo, ale w związku z 
kryzysem finansowym zostało to odłożone. Kontrole będą i będą nałożone kary. 
Żeby się przed tym ustrzec, to my to co u nas zostało zaniedbane jeśli chodzi o 
ochronę środowiska przyrodniczego, to chcemy w jakimś  zakresie naprawić. 
Przyszłość rolnictwa i przyszłość ekologii to jedno i to samo. W naszej gminie 
zaczęło się od planu w 1992 roku, który określał co trzeba robić. W tym planie jest 
powiedziane, że gmina może się rozwijać z jednej strony, jeżeli będzie funkcjonować 
rolnictwo a z drugiej strony jeśli będzie ochrona przyrody. Na rok 2013 jest 544 tys. 
planowanych wpływów z tytułu podatku od nieruchomości a z samych Zambsk 244 
tys. zł czyli ok. 60% tego wszystkiego. Czy jest jeszcze jakaś grupa, jakaś instytucja , 
która może w waszych środkach własnych brać taki udział. Można się uchronić 
przed tym, że tu były zaniedbania. Zrobiliśmy śledztwo dziennikarskie od 2004 roku 
do 2007 roku. 
P.Przew.RG – przejdźmy do spraw bieżących, bo to są lata kilka wstecz, proszę o 
jakieś sedno sprawy. Nie mamy czasu, zresztą na posiedzeniu komisji oświaty było 
to mówione, więc nie ma sensu drugi raz tego powtarzać. Może Przewodniczący 
Rady Letniska zabierze głos. 
P.Ciechan – Przewodniczący w sprawi żwiru zabierze głos a ja w sprawie ochrony 
środowiska . 
P.Przew.RG – radni znają sprawę dokładnie, bo przez 4 lata był pan uprzejmy 
zapoznać nas z problemem. Gmina wykonuje te działania w takim stopniu, w jakim 
może je wykonywać. Przyjdzie nowa rada, to na pewno się tym zajmie. My żadnych 
wiążących decyzji nie podejmiemy na tej ostatniej sesji. Proszę konkretnie, co Pan od 
nas oczekuje. 
P.Ciechan – to co ja mówię do Państwa, to jest uzgodnione z radcą prawnym. Jest 
taki wniosek tzw. Porozumienie intencyjne , będziemy robić to i to . Już w tym i 
ubiegłym roku Pan Wójt wydał pewne pieniądze. Były takie ulice, że nie można ani 
wjechać ani wyjechać. 
P.Przew.RG – sprawę znamy a żadnej wiążącej decyzji nie podejmiemy. Dziękuję 
Panu za informacje przekazane na tej ostatniej sesji. Proszę o głos Pana 
Przewodniczącego Rady Letniska. 
P.Plonkowski – jestem Przewodniczącym Rady Samorządowej Letniska Zambski 
Kościelne. Działamy od 40 lat, wspólnie z gminą i mieszkańcami budowaliśmy drogę 
do Zambsk, pomagaliśmy przy zakupie samochodów OSP, organy do kościoła 
załatwiliśmy. Odprowadzamy 60% podatku do gminy. Chcemy być partnerem a nie 
jesteśmy, bo jesteśmy zapomniani. Proszę, żeby wpisać do protokołu, że stawiamy 
wniosek o powołanie jednostki pomocniczej tej gminy – Zambski Kościelne , 
żebyśmy mogli być partnerami. Od 40 lat nic się nie działo, zawsze na obiecankach 
się kończyło , dopiero 3 lata temu coś drgnęło. Finanse są małe , my nie oczekujemy 
dużo , tylko trochę. Dlatego serdecznie dziękuję Wójtowi i Radzie Gminy , że 
przychylnym okiem na nas spojrzeli. Wniosek powyższy składam ustnie, natomiast 
w najbliższych dniach złożymy pisemny wniosek w tej sprawie z pełnym 
uzasadnieniem. 
 
 
 



 
15

Ad.16. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 15.29 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XLII Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/ 
         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                          /Krzysztof Oleksa/ 


